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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č. 128/2000 
Sb.,o obcích v platném znění. 
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bod jednání číslo    21  
 
 

 
Příspěvek do 1. zasedání Zastupitelstva m ěsta Ku řimi konané dne 20.01.2015  
 
Zápis z finan čního výboru 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis z jednání FVdne 14. 1. 2015  
 
Materiál předkládá:  Ing. Mgr. Vlastimil Burkart - Zastupitel 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Aleš Varmužka - Vedoucí odboru 

 
 
 
Důvodová zpráva:  
 

V příloze je předkládán zápis z Finančního výboru ZM Kuřimi ze dne 14. 01. 2015. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

ZM       
  

 
 



Zápis z jednání Finan čního výboru Zastupitelstva m ěsta 
Kuřimi (FV ZMK) – 14.1.2015 

 
Přítomní: Burkart, Poledňák, Macková, Kříž, Hála, Vítek, Šudák – TAJ Varmužka 

Omluveni: Vozdecký, Pospíšil 

Program jednání  FV ZMK  

1. Úvod – zahájení – prezence 
2. Seznámení členů, kontakty, organizační záležitosti 
3. Rozpočet města na rok 2015 
4. Různé – diskuze 
5. Závěr 

 
Ad 1/ 
 
Jednání bylo zahájeno v 17:00 hod, přítomno 7 členů FV, FV byl usnášeníschopný.  V. 
Burkart přivítal všechny přítomné členy FV. 
 
 
Ad 2/ 
 
V. Burkart se jako předseda FV představil a nechal představit se přítomné členy FV. 
Kontakty na jednotlivé členy byly zapsány do tabulky a budou rozeslány emailem. A. 
Varmužka seznámil členy FV s právními předpisy upravující hospodaření města a práci 
Finančního výboru (zákon o obcích, rozpočtová pravidla územních rozpočtů, rozpočtová 
skladba,..). V . Burkart nastínil svoji představu o fungování FV, chtěl by se zaměřit především 
n akontrolu fungování zřízených organizací (příspěvkových organizací a obchodních 
společností) ve spolupráci s interní auditorkou a Kontrolním výborem. 
Dále bylo domluveno, že zasedání FV budou vždy ve středu od 17:15 hod. v týdnu 
předcházejícím jednání Zastupitelstva. Rozpis bude rozeslán emailem. 
 
 
Ad 3/      Rozpočet města na rok 2015 
 
A. Varmužka seznámil členy s pravidly tvorby rozpočtu a popsal návrh rozpočtu města na rok 
2015. V diskuzi zodpověděl položené dotazy. K materiálu nebyly vzneseny žádné 
připomínky. 
 
 
 
 
Závěr 
 
Jednání FV bylo ukončeno v 18:15 hod.  
 
Zapsal: Varmužka Aleš 
Ověřil: Vlastimil Burkart 
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